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PROCES - VERBAL 

Încheiat în şedinţa ordinară a Consiliului Local Sector 2 

din data de 09.01.2024 

Lucrările şedinţe i se desfăşoară prin mijloace electronice, printr-o platformă on-line 
ele videoconferinţă, începând cu orele 16:00, în Sala ele Consiliu „I. L. Caragiale" clin 
sediul Primăriei Sectorului 2, str. Chiristigiilor nr. 11- 13, Bucureşti. 

La prezidiu au luat Ioc următoarele persoane: 
- Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i ; 

- Doamna Niţă Elena, Secretar General al Sectorului 2; 
- Domnul consilier local Dinu Alexandru - preşedinte de şedinţă . 

În deschiderea lucră rilor şedinţei, doamna Secretar General al Sectorului 2, Elena 
Niţă, face prezenţa consilierilor. Din totalul ele 27 consilieri locali au fost prezenţ i 26 ele 
consilieri locali. Doamna consi lier local Enache Nicuţa fiind absentă. Convocarea 
membrilor Consiliului Local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti s- a făcut în scris, 
conform prevederilor art. 134, alin. (1), Iit. „a" clin O.U.G nr. 57/2019, privind Codul 
administrativ cu modificările ş i compl etările ulterioare, invitaţia la şedinţă precizând 
data, ora şi procedura ele desfăşurare a acesteia. Dispozi ţ i a Primarului Sectorului 2 
înregistrată sub nr. O I I 03.O1.2024, a fost adusă la cunoştinţa publică prin afişare la 
avizierul Primăriei Sectorului 2 clin str. Chiristigiilor nr. 11 - 13 I site-ul i nstituţie i , în 
termenul prevăzut ele art. 134 alin. (3) clin O.U.G nr.57/2019 privind Codul administrativ. 

ORDINEA DE ZI 

1. Proiect ele hotărâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului local a 
deficitu lui secţi unii ele dezvoltare pe anul 2023 ş i stabilirea excedentului bugetului local 
al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023 
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Iniţ iator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului 

Bucureşti 

2. Pro iect de hotărâre privind aprobarea indicator ilo r tehnico-economici ş 1 a 

devizului genera l pentru obiectivul de investi ţ ii de interes local: „ Reabilita re ş i 

modernizare sistem rutier P iaţeta Dr. Milan Rastis lav Stefanik" 

Iniţi ator: RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea indicator ilor tehnico-economici ş 1 a 

devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local : „Reabilitare si 

modernizare s istem rutier Piaţeta intersecţ ie Strada Plantelo r X Strada Mântuleasa X 

Strada Negustori" 

Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului 

Bucureşti 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţie i tehnico-economice - faza 

Studiu de fezabilitate ş i a indicatorilor tehnico-economici pentru realizarea obiectivului 

de investiţii „Amenaja re piste de biciclete pe raza Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti " 

Ini ţ ia tor : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Municipiului 

Bucureşt i 

5. Proiect de hotă râre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş 1 a 

devizului general pentru obiectivul de investi ţii de inte res loca l: „AMENAJAREA 

LACULUI NAŢIONAL ŞI A MALURILOR AFERENTE, SECTOR 2, BUCUREŞTI" 

Iniţiator : RADU-NICOLAE MIHA IU - Primarul Sectorului 2 a l M unicipiului 

Bucureşti 

6. Proiect de hotă râre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici ş 1 a 

devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local: „ REAMENAJAREA 

PARCULUI NAŢIONAL, SECTOR 2, BUCUREŞTI" 

Iniţi ator : RADU-NICOLAE MIHAIU - Primarul Sectorului 2 a l Munic ipiului 

Bucureşti 

D oamna E lena Niţă, Secretarul Genera l a l Sectorului 2 al Munic ip iului Bucureşt i : 

Bună ziua ş i La Mulţi Ani! A nghel Florin, Badea Anda S imona, Ca lotă Constantin 

Emilian, Catone Magdalena Marta, Chirilă A lexandra Elena, Constantin Mihai, Costache 

Adrian, Croitoru A ngel, Dinu A lexandru, Dincă Adrian, E nache N icu ţa, Feraru Cosmin, 

Feroiu D umitru Silviu, Georgescu Elena Danie la, lliescu Constanti n C ristinei, lordache 

Florina Isabela, Lăzăroiu Ioana Geta, Mate i Vas ile Silviu, Nede l cu ţ Radu, Nicolescu 

C laudiu, Panaitescu T udor Andre i, Pasciuc Paula, Pe llegrini Marius Ovidiu, Popescu 
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Lenuţa, Predescu Matei Petre, Săftoiu Claudiu ş i Waspusch Gabrie l. Doamna Enache 

Nicuţa spuneţi că nu poate participa? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu, este bolnavă! 

Doamna Elena Niţă, Secretarul General a l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, mul ţumesc, şedinţa poate continua în condiţii de legali tate, cvorumul fiind împlinit. 

Se supune la vot Ordinea de zi a şedinţei ordinare a C.L.S.2 din data de 
09.01.2024 şi aprobatli de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA - 26, 
NU -0, ABŢ- O, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu M atei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu C laudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, A nghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, Pasciuc 

Paula, Popescu Lenuţa, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: -

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local D inu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mulţumesc doamna 

Secretar. Atunci o să supun la vot ordinea de zi a şedinţe i de astăzi. Vă rog să daţi drumul 

la vot. Închideţi votul , cu 26 de voturi pentru, ordinea de zi a fost adoptată. Să luăm şi 
avizele. Comisia de Buget? 

Doamna consilier local Badea A nda Simona: Aviz Nefavorabi l pentru toate 

proiectele. 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Mulţumesc, Comisia 

juridică? 

Domnul consi lie r local Săftoiu Elwis-Claudiu: Aviz Favorabi l, mai puţin punctul l . 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Transparenţă? 

Domnul consi lier local Săftoiu Elwis-Claud iu: Da, a m rectificat. Nu au fost avize 

pentru j uridic! 

Domnul consi lier local D inu A lexandru preşedinte de şedinţă: Şi la Transparenţă? 

Domnul consilier local Pellegrini Marius : Favorabil, mulţumesc ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Transparenţă -

Favorabi l, a spus! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: Fără ultime le tre i. 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Atunci să trecem la 

primul punct de pe ordinea de zi. Aici avem un amendament, domnule Feroiu doriţi să 

vorbiţi acum la amendament sau supunem la vot amendamentul? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Nu supuneţi la vot, vorbim la 
proiect. Domnule Primar, eu unul v-am felicitat, trebuie să vă fe licit ş i acum, vă felicit. 

Aveţi cel mai mare excedent al Sectorului 2 de când exi stă acest sector, în orice monedă 

tranzacţionată la bursa din România ş i în alte ţări. Vă felicit pentru excedentul pe care-l 
aveţi! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Cu 

cea mai mare execuţie. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bun manager, sincer vorbind v-aş 

angaja dacă aş fi la privat, probabil la dumneavoastră la firmă, care susţineţi că nu aveţi, 

deş i în şedinţele trecute aţi spus că încă o mai deţineţi , cea de IT, aţi fi fost un manager 
desăvârşit. Puteţ i să-mi daţi ş i mie o explicaţie reală, înainte de toate, de unde survine 

acest excedent, care este destul de măricel ? Dar, trebuie să spunem acest lucru, că exi stă 

un concurs care se dă în Bucureşti şi anume în excedentul pe care îl are Primăria 

Sectorului I , Primăria Sectorului 2. Deci vă faceţi ... 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Şi 

Primăria Sectorului 6. 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : O, Primăria Sectorului 6 cât are? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

încă nu le-au publicat? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Aha, păi e un concurs între 

dumneavoastră, vă spun eu între I ş i 2! Vă place să strângeţi bani ş i să nu îi cheltu iţi! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Mă bucur că nu es te ş i Primăria Sectorului 

3 ş i 4, care gestionează foarte bine banii! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Discutăm ş i despre ele. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă : Haideţi să nu facem 

un dialog. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Haideţi, vă rugăm frumos domnule 
Primar, să ne explicaţi dumneavoastră! Văd că domnii directori, care bineînţeles că, eu le 

mulţumesc domnilor directori, care au avut minimul de decen ţă să v ină în prima şedinţă 

ş i să vină să stea l ângă noi în sa lă . Foarte mulţi domni directori văd că absentează cu 

desăvârşire, nu-i nici-o prob lemă ! O să-i întreb pe fiecare în parte anumite întrebări când 

aj ungem să ne explice cum au reuş it să cheltuie, ele unde vin aceşti bani domnule Primar? 

De unde s-au întors înapoi? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

s-au întors înapoi. Credeam că ştiţ i , clupă atâta timp în care aţ i fost consilier local, că 

banii.ăştia nu se în torc înapoi . Banii clin excedent sunt bani neche ltui ţi de la bugetul local. 
1 • 
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Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Deci dumneavoastră spuneţi că nu 

se întorc înapoi. Deci n-aveţi nevoie de ei? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

am spus! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Nu aveţi nevoie de ei dacă nu vreţi 

să se întoarcă înapoi în bugetul pe 2024, dumneavoastră susţineţi că nu aveţi nevoie de ei, 

să nu se întoarcă înapoi. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ei 

n-au plecat niciodată ca să se întoarcă înapoi! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: A ok, dar pot să plece! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nu poate să plece. Deci ideea este următoarea , anul trecut am mai spus, am spus tuturor, 

undeva în măreaţa lui înţelepciune, cu toate ghilimele din lume, Guvernul a decis să 

penalizeze acele autorităţi publice care fac investiţii pentru că ciclul investiţional aşa cum 

îl ştiţi prevede, că se începe o investiţie cu licitaţia de abia după aprobarea bugetului ş i că 

se încep lucrăril e undeva în mai-iunie şi primele recepţii se fac în iulie-august şi până se 

verifică toate acele lucruri, încep să se facă plăţi în august, p oate septembrie pentru 

majoritatea investiţiilor. Acum, cele care nu sunt multianuale ş i majoritatea nu sunt 

multianuale. Ce a z is Guvernul? A zis pa, ne-am gândit noi cum să facem, cum să scăpăm 

de deficitul pe cash, că ne z ice nouă Comisia Europeană că trebuie să rămânem cu 

deficitul pe cash sub 6% ş i noi suntem la 7. Ce facem? Păi dăm o lege să nu se mai poată 

cheltui banii, deşi ei sunt în cont. Şi au dat această lege, care este o Ordonanţă de 

Urgenţă, îmi scapă numărul , în care spune că nu se pot face cheltuieli în limite le 

bugetului, decât în limitele bugetare ale mediei primelor nouă luni. Adică dacă în 

ianuarie, februarie, martie, aprilie, mai, iunie n-am făcut nici o plată pe investiţii , ele 

totuş i , că nu se pot face plăţi pe investiţii decât puţine, sigur am plătit la pasaj , am plătit 

la acele investitii care sunt multianuale. Noi facem această medie si în ultimele două luni 
' ' 

din an putem să cheltuim doar acei bani, ceea ce este aberant p entru orice fe l de ciclu 

investiţion al. Mai mult, a z is Guvernul nu mai puteţi face a ngajamente legale noi! Ce 

înseamnă asta? Că nu se pot face nici Acte adiţionale noi , nu se pot încheia nici contracte 

noi , nu pot fi retocaţi acei bani nică ieri. De ce a făcut Guvernul chestia asta? Pentru că 

vrea să nu aibă deficit pe cash. Asta înseamnă că şi-a dorit să rămânem cu banii 

necheltuiţi. Asta a vrut Guvernul, să rămânem cu banii necheltuiţi , ca să-i i asă lui pe c ifre 

ş i deş i am avut de făcut cheltuieli ş i am avut ş i bani în cont, ne-a obligat să nu plătim 

furnizorii , asta este realitatea. Asta a dus la faptul că avem unul clin cele mai mari 

excedente, pentru că a mers pe investiţii. Repet, aşa este c iclu investi ţ iona l. Din fe rici re, 

avem acum bani în cont să plătim furnizorii , care sărac i i a şteaptă ş i ei banii pe lucruri le 

făcute şi pe care Guvernul a oprit plăţile către ei, pentru că nu am avut voie să depăşim 

acele medii care erau distors ionate de primele luni a le anului în care nu se fac plăţi pe 

investi ţ ii. 
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Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu : Domnule Primar, m1-a pl ăcut 

discuţia dumneavoastră politică. Eu vă întreb dacă aveţi, dacă ştiţi Memorandumul cu 

numărul de înregistrare de la Guvern 153 7 clin 28. l l .2023? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da! 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Îl ştiţi , puteţ i să mi-l explicaţi, să-mi 

spuneţi cum vă daţi cu stângul în dreptul, în explicaţii , aici în Memorandumul acesta? 

Dacă vreţ i vă citesc eu ce scrie, că-l am în faţă? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

rog! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pot transmite în copie 

Memorandumul cu tema aprobarea încheierii unor angajamente legale pentru titlul de 

cheltuie li bunuri ş i servicii, respectând titlul de cheltuieli de investiţii, precum ş i pentru 
depăşirea limitei de plăţi atât de cheltuieli bunuri ş i servicii , cheltuieli de invest i ţ ii 

aprobat în şedinţa Guvernului 23 .11.2023. Deci, dumneavoastră nu puteţi să-mi spuneţi 

că n-aţi putut să cheltuiţi bani pe investiţii sau la bunuri şi servicii , ţinând cont că 

Memorandumul este aprobat, sau să spuneţi că plăţile .... 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ba 

pot„. 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Dar asta nu înseamnă că aţ i şi făcut, 

aţi ş i pus în aplicare acest memorandum care vă dă dreptul. „ 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

cunoaşteţi! Conţinutul Memorandumului spune că se aplică pentru patru categori i de 
cheltuieli . Sunt vreo trei dintre ele, specificând că aceste contracte trebuie să se încheie 

până pe 3 1. 12.2023. Unele din contracte pe străz i de exemplu, nu se încheiau până pe 

3 1.12.2023. Acelea nu intră în exceptarea limitelor de plăţi. Da, mă rog, sigur puteţi să 

ziceţ i ce cloriţi! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Bine, atunc i exp licaţi-mi ş i mie în 

felul următor, pe fiecare unitate cam câţ i bani aţi avut, că am cerut o statistică ş i se pare 

că mulţi domni directori au binevoit să mi-o transmită. Al ţ i i s-au făcut că plouă, spuneţ i 

mi ş i mie, buget ini ţia l versus buget executat, la departamentul dumneavoastră de suflet ş i 

anume reabilitările de blocuri, acolo unde vreţi ş i aţi alocat o sumă impres i onantă de 

bani. Cum staţi cu execuţia pe acest lucru, că mă gândesc că într-un an de zile puteaţ i s ă 

închideţi. Până în 2023, 31 octombrie, puteaţi să închideţi lucrări , că aveţi lucrări 

începute ş i din anul 2022. Deci nu vă oprea ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Toate cele începute în anul 2022 au fost finalizate. Pentru contractele cele noi, din păcate 

am fost obli gaţi să nu le încheiem pentru că nu am avut voie s ă încheiem acorduri 

legale .. . 
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Domnul consilier local Fero iu Dumitru Silv iu : Două luni, dar restul de I O luni 

mandatul dumneavoastră, am impresia că dumneavoastră a început să vă placă să staţ i 

domnule Primar. E un lucru bun, mai aveţi de stat câteva luni , serios, mai aveţi şase-şapte 

luni. Haideţ i că vă spun eu dacă vreţi , dar trebuie să întorc p ovestea asta cu .. , invers. Cam 

care este bugetul la reabilitare termică? Imediat, aţi avut undeva 170 de m il ioane, 197 de 

milioane din câte văd eu, aprobaţi şi s-a cheltuit undeva la 34 milioane? Greşesc, cu 

execuţie 20%? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Greşiţi , execuţia este de 57 de milioane. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru S ilv iu: Nu, nu este iniţ ia l. 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : Aţ i 

spus 197, haideţi să măsurăm, mere cu mere ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Bugetul iniţ ial , nu buget dat după 

ultimul. .. 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorulu i 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

B uget iniţia l , dacă vreţi puteţ i să vedeţi că pe secţiunea de funcţionare sunt 25 de 

milioane de le i ş i pe secţiunea de dezvoltare sunt 170 de milioane ele Iei ş i execuţia tota lă 

este de 57 de milioane, din care 22 pe secţiunea de funcţionare ş i 34 pe secţiunea de 

dezvoltare pentru că . . . 

Domnul consilie r local Feroiu Dumitru S ilv iu : Haideţ i să împărţim vă rog frumos la 

secţiunea de dezvoltare cei 170 sau cât aţi zis împărţit la 34 ş i vine 20%. Domnul P rimar, 

sunteţi profesor de matemati că sau ... . 

Domnul Radu-Nicolae M ihaiu, Primarul Secto rului 2 al M unic ipiului Bucureşti: Nu 

sunt. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Aţi te rminat informatica? 

Matematică-informati că, ce aţi terminat? Îl cunosc foarte bine, dar se pricepea la calcul , 

la aritmetică, clasa a IV-a. Vă mai întreb încă o dată , pe secţiunea de dezvoltare ş i nu 

punem funcţionarea, care funcţiona rea sunt ni şte costuri fixe. La cel mai drag 

departament pe care î l aveţi în subordinea unui consilie r foa rte priceput, care se pricepe la 

firme de construcţii , reabilită ri ş i alte poveşti. Vă întreb în că o dată care este execuţia pe 

dezvoltare? Vă spun eu, 20 e calculat aic i, în excel-ul ăsta, nu-i trimis de mine, e trimis 

de dumneavoastră, execuţie făcută în spate, 20 v irgulă nu ştiu cât la sută, vreo 2,4 cred că 

scrie. Domnule Primar, haideţi să vedem că lucrurile nu se mişcă. Vă mai întreb încă o 

dată Ia A DP, uite că a veni t domnul director ş i nu vreau să vorbesc cu dumnealui, vreau 

să am un dialog cu dumneavoastră. Puteţ i să-mi spuneţ i buget i ni ţi a l executat, cât este? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Domnule consilier dumneavoastră în ţe l egeţ i cum funcţ i onează un buget? 

Domnul consilie r local Feroiu Dumitru Silv iu : Domnul P rimar eu înţe l eg problema, 

se pune că dumneavoastră nu .. . 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Mie mi se pare că nu! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Eu îmi amintesc de candidatu l Radu 
Mihaiu, care a venit acum 4 ani de zile în sa l ă. Ridicaţi aici mâinile în spate ş i ne acuzaţi 

pe noi când eram în mandatul trecut cu viceprimar PNL, că era PNL pe vremea aceea, nu 

trecuse la PSD, că avea un excedent de 20-30 de milioane de lei. 
Ridicaţ i mâna aici, parcă eraţi la şcoa lă ş i ne spuneaţi că aveţi cel mai mare 

excedent din istorie, dumneavoastră cu 374, că ă ia 50 de milioane care i-a ţi mutat ultima 

la funcţionare, hai să zicem 60 de milioane dacă vreţi dumneavoastră, după cum aţi dat pe 

ultima rectificare, după amendament. Cum vă simţiţi vizavi de candidatul Radu Mihaiu, 

faţă de primarul Radu Mihaiu de acum 4 ani de zile? E o întrebare simplă . Candidatul 
versus Primarul? Atunci ne certaţi pentru 20 de milioane, 30 de milioane, excedent 

bugetar. Acum vă puteţi certa pentru 300, 350, 370 de milioane! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

rog să-mi arătaţi uncie am certat eu pe cineva vreodată, pentru excedent? 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Păi bineînţel es, sunt filmăril e făcute, 

stati linistit că erati aici! , ' , 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Stau foarte lini ştit„ „ „ 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Că era prima dată domnul Waspusch 

candidat, s-a lin iştit, l-aţ i lini ştit repede, aţi venit dumneavoastră şi eraţi , ne certaţ i pe toţ i 

că avem cel mai mare excedent clin istorie. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Acum este cel mai mare excedent clin istorie clin cauza Guvernului , într-adevăr ! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Dumneavoastră n-aveţi nici-o v ină? 

Domnule Primar, am o întrebare, dumneavoastră ca ordonator, eu nu vreau să fac un 

dialog ş i credeţi-mă pe cuvânt că îmi este jenă de această discuţ i e clin două puncte de 

vedere. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Ar 
trebui! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu: Unu la mână, sunt un om care v-am 
susţinut în campanie ş i în care mi-am pus încrederea. Atipic a ceea ce m-aţ i acuzat în 

campanie, v-am făcut campanie! Tot electoratul PNL v-a votat, pentru că am contat ş i eu 
ş i fiecare membru, iar acum aj ungeţi să nu liv raţ i absolut nimic. Sincer, livraţ i ş i mă 

faceţi ş i pe mine mincinos, pentru că şi dumneavoastră minţi ţ i oamenii la rândul lor! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

nu vă fac mincinos! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Ba da, mă faceţ i mincinos pentru că 

eu v-am girat pe dumneavoastră la doi, trei oameni , câte voturi am avut. Vreau să termin 

cu această di scuţie mai înainte de toate, pentru că nu mi se pare corect! Domnule Primar 
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uitaţ i vă cer dumneavoastră să-mi faceţi publice, dacă se poate, este cineva de la HR, de 

la Resurse Umane? Să-mi faceţ i ş i mie publice, vă rog frumos toate fişele domnilor 

directori, să vedem în fi şe le lor, dacă îşi asumă să cheltu ie banul public sau nu îşi asumă 

să cheltuie banul public? Pentru că dumneavoastră ar trebui în momentul de faţă să fiţi 

indignat de faptu l că n-au cheltuit banii publici, să luaţi măsuri , măs uri pentru domnii 

directori care se iau, unii dintre e i se iau după nebuniile dumneavoastră , efectiv cu 

nebuniile dumneavoastră care bagă bani în dezvoltare ş i nu le daţ i bani ş i nu ajung să-i 

cheltuie . Ajungeţi să lu aţi vreo măsură , vreo măsură pentru domnii directori care au fost 

neascultători ş i nu au cheltuit banul public, că spuneţi că nu vă băgaţi nic i o vină la 

povestea asta. Totul e perfect în primă ri a asta a spus, e perfect totul în primăria asta! Se 

mai justifică împrumuturile dumneavoastră domnule Primar ş i prejudic iul care îl cauzaţi 

prin dobândă? Eu vă mai întreb încă o dată dacă se justifică? 

Domnul consi lier local Iliescu Constantin Cristinei: D omnule preşedinte, am ş i eu o 

inte rventie! 
' 

Domnul consi lier local Dinu Alexandru preşedinte de şedinţă: Vă rog, domnule 

Iliescu, staţ i un pic, să termine domnul Feroiu! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Nu, î l las pe domnul Iliescu. 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă: Păi da, este ş i 

doamna Popescu. Dar să termine domnul Feroiu cu întrebări le . După care . . . 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Si lviu: Dacă se justifică acest lucru ş i dacă 

are de gând să facă ceva? 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte d e şedinţă: Am înţe les că e o 

întrebare. Am înţel es, domnule Feroiu, mai aveţi alte întrebări? 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Si lviu: O să inte rvin pe ceea ce spune 

domnul Primar, că până la urmă suntem într-o discuţie. Cetăţenii trebuie să înţe l eagă 

până la urmă cum sunt manage-uiţi banii publici. Ştiţi cum e, taxă de reab ilitare conform 

legii! Le-aţi spus, ştiţi să le luaţi banii! Vreţ i să anulaţi subvenţia de gunoi ş i să forţaţ i 

mâna pentru votarea unui proiect pe care ştim noi care-i totul, asta vreţi s-o faceţi , dar 

când să cheltuiţi banii ş i spuneţ i că n-aveţ i bani de investiţii ? Nu e ca ş i cum nu ne-am 

prins ce vreţi să faceţi , să şt iţi ? Facem noi pe proşti i , am făcut destul, dar haideţi să mai 

spunem ş i adevărul la oameni. 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă: Doamna Popescu, vă 

rog ! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Vreau să îl întreb pe domnul Primar! Care 

sunt domnul Primar investiţiile pe care nu l e-aţ i putut realiza pe 2023, conform acelei 

ordonanţe date de Guvern? 

sau ... 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă: Răspundeţi acum 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: La 

fina l vo i răspunde tuturor. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Răspundeţi ! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: D omnule preşedinte ! 

Domnul consilier local D inu A lexandru preşedinte de şedinţă : Da, domnule Iliescu? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristine i: Domnule Primar acum aţi 

invocat ordonanţa dată de guvern prin care nu aţi ma i putut să cheltui ţi banii. Dar anul 

trecut, când aţi avut un deficit de 32 de mil ioane de euro, tot ordonanţa de guvern v-a 

restrâns să chel tuiţi banii . Nu se poate aşa ceva, să rămâneţi cu asemenea sume 

necheltuite. În Ioc să faceţi investiţii . Aţi promis că faceţi investi ţii în sector. N-aţi făcut 

nimic ! Sunteţi numit primarul stâlpişor. În afară că puneţi stâlp i şori pe toate arterele de 

circul aţie ş i vă înjură toţi cetăţenii din Sectorul 2, restul nu aţi fiicu t nimic. Vă bateţ i cu 

palma în piept, dar nu faceţi nimic. Să vă fie ruş ine! 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă : Domnule Iliescu, 

aveti o întrebare sau doar o declaratie? 
' ' 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Da, e ra vorba de anul trecut, 

când au rămas cu 32 de milioane de euro necheltuiţi . Tot Guvernul era de vină? 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă: Am înţe les! Domnul 

P rimar? 

Domnul Radu-Nicolae Miha iu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Haideţ.i să încerc să răspund cu totul. Ştiu că oameni i care au lucrat înainte în 

administraţi e sunt obi şnuiţi că este extraordinar de importan t să cheltui m banii, indiferent 

cum. D in punctul meu de vedere este important să cheltuim banii cu chibzuinţă, de aceea 

atunci când vorbim de indicatori tehnico-economici, de fiecare dată spun că aceşti 

indicatori sunt ni şte limi te maxime care pot fi che ltui te ş i că în urma contractelor, în urma 

execu ţie i se vor cheltui mai puţini bani ş i se întâmp lă acest lucru. Acest lucru se întâmpl ă 

pe multe străzi , pe blocuri se întâmplă, de-aia trebuie să Ie ş i schimbăm, pentru că ele pot 

fi schimbate Ia rectificarea bugetară . De asta, când domnul Feroiu a cerut buget iniţial 

fa ţă de buget fina l, nu s-a uitat să vadă că exi stă nişte discrepanţe. Ş i probabil că nu ş i le

a explicat ş i o să încerc să le explic eu. În bugetul ini ţ ia l nu apa r, nu apare nici o investi ţie 
nouă, chiar dacă a fos t cheltuită. E le apar de-abia la recti ficări. Aşa cum şti ţi , au apărut 

multe investi ţ.ii noi pe parcursul anului , care nu au fost prinse în bugetul iniţia l ş i au fost 

prinse ulterior prin rectificări . Ş i de aceea, dacă o să adunaţ i s ituaţia aceea pe care aţ i 

văzut-o dumneavoastră acolo o să vedeţ i că ar re ieş i un excedent mult mai mare decât cel 

rea l. De unde a r re ieş i acest excedent mult mai mare este pentru că nu au fost în 

investi ţ iil e făcute , realizate, p lăti te , dar care n-au fost prinse în bugetu l i n i ţ ia l. De asta 

acea s ituaţi e pe care aţ i cerut-o dumneavoastră este una in util ă, aş putea spune. Acum o 

să vedeti că dacă adunati diferente le s i excedentul o să i asă mai mare decât ... 
' ' ' ' 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silv iu : Vă ascult cu aten ţ ie ş i îmi perm iteţ i 

o întrebare Ia rep lică? 
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Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Care sunt acele investiţii pe care n-am putut să le realizăm pentru că a dat guvernul 

această ordonanţă? Au fost investiţii în străz i , multe străzi pe care a trebuit să le s istăm ş i 

a trebuit să nu plătim furnizorii pentru diverse pl ăţ i. Sunt un ii furnizori care aşteaptă în 

continuare plăţ i , pentru că. n-am mai putut să facem acele lucruri , contractul depăşind 

data de 3 1 decembrie. Sunt contracte pe care nu le-am putut semna pentru reabilitări de 

blocuri, nu le-am putut semna. N imeni nu şi-a închipu it că noi trebuie să semnăm 

contractele înainte să intre în vigoare această ordonanţă. Deci n-am putut semna contracte 

pentru reabilitări de blocuri. Putem să o facem acum ş i vom face acest lucru. Banii 

aceştia, care sunt acum în excedent, vor putea fi folosiţi , că aşa este ş i întreaga filozofie 

este că banii rămân s i se vor duce în investitii. Rămân sectorului s i se vor duce în 
' ' ' 

investiţii. Îi vom folosi ş i pentru a plăti furnizorii care au rămas, unii dintre ei pentru că 

nu şi-au emis facturile la timp, au rămas cu munca neplătită ş i aşteaptă acum să-şi facă 

factura acum, când pot să. o facă şi noi o putem primi ş i să le plătim. Şi aici sunt trei mari 

direcţii , la reabilitări de spaţii verzi, la reabilitări de străzi ş i la reabilitări de blocuri. Plus 

acel teren pentru care am votat cu toţii că vrem să îl cumpărăm, acel teren nu am putut să 

semnăm contractul pentru el din cauză că era un contract nou, angajament legal nou ş i nu 

puteam să. semnăm contractul pentru el. Aşteptăm să o facem acum, sper să o facem 

săptămâna asta, aţi votat cu toţii , cred că a fost unanimitate pentru acel contract care 

reprezintă şi el o sumă semnificativă. Mulţumesc! 

Domnul consilier local Dinu A lexandru preşedinte de şedinţă : Domnule Feroiu 

drept la replică? 

Domnul consilier loca l Feroiu D umitru Silviu: Da, vă mulţumesc foarte mult! 

Domnule primar, fiţi atent! Dacă cheltuim pentru o investiţie care nu e programată! 

Doamna Director economic, găsesc pe coloana de cheltuie li această investiţi e, în acelaş i 

cont în care trebuia să fi e, cheltui a lă, mă refer dacă eu cheltui două luni de zile? Întreb 

dacă o găsesc la cheltuie li, intrări , ieşiri ? E o fractură de logică, domnule Primar. 

Dumneavoastră aţi aprobat un buget cu ni şte investi ţ ii, unele dintre ele au apărut, altele 

pe parcurs, corect până aic i? S-au plătit sau nu s-au plăti t? Unele da, une le nu! D eci 

practic ar trebui ca ş i coloana de cheltuieli să fie m ai mare . Practic cheltuielile crescând, 

executia ar creste indiferent că obiectivul de investitie se sch imbă fată de starea initi a l ă. 
' ' ' ' ) 

Dumneavoastră spuneţi că este ce am cerut eu, este ceva nefolositor! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: Să 

vă uitaţ i pe c ifre ş i o să vedeţi! 

Domnul consi lier loca l Feroiu Dumitru Silv iu: Pă i da, m-am uitat pe cifre, nu 

vorbesc din poveştile adormit copiii. Să ştiţi că Petre Ispirescu , citeam acum ceva timp ş i 

chiar îmi p l ăcea, dar se pare că-l regăsesc aici, la Primă ria Sectorului 2! Domnule Primar, 

cheltuie lile le regăsim la cheltuieli. Ar trebui să intre în execuţie, indife ren t că sunt pe 

invest i ţii sau pe funcţ i onare . Funcţ ionare, am înţe l es sunt costuri fi xe, ma i mult sau mai 

puţin. Asumaţi-vă s implul fap t că pe anumite promisiuni e lectora le, pe anumite secţiuni 
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de dezvoltare nu aţi făcut nimic sau ceea ce aţi făcut este insuficient. Puteţi să spuneţ i 

treaba asta, nimeni nu vă omoară. Cred că toată lumea ar aprecia! Domnule, n-am făcut 

suficient. M-am încrezut în persoanele care nu trebuie, mi-am dat încrederea unora care 

m-au dezamăgit, iar dumneavoastră îi giraţi în fiecare zi pe oamenii ăştia, pe oamenii 

aceştia care vă vor îngropa în câteva luni . Ştiţi cum este, funcţia politică-i vremelnică că 

nu vă ţin dumneavoastră o teorie, ş i Ia mine este la fel. S-ar putea ca mâine să nu mai fiu 

consi lier local, dumneavoastră s-ar putea ca mâine să nu mai fiţi primar, din diferite 

motive. Problema se pune ce lăsăm în urmă. Să fim corecţi, ce l ăsăm în urmă şi oamenii 

ş i echipa care aţ i făcut-o. Unii oameni sunt performanţi , unii oameni nu sunt performanţi. 

Majoritatea celor performanţi , din câte am văzut eu, î i regăsesc ş i în vechiul mandat. Tot 

ce aţi adus nou, coordonare, de la consilier personal care i-aţi pus, până la oameni de la 

salubritate, nu vreau să dau exemple personale . Măcar spuneţi, eu o să iau măsuri. Revin 

cu un plan, ne întâlnim toţi consi lierii la votarea bugetului. Nu mai alocaţi 300 de 

milioane la reabilitări , a locaţi 200 de milioane, măcar să-i cheltuie pe ă ia ! Parcă văd că le 

alocaţi 6 sute de milioane anu l ăsta , că dacă n-au cheltuit ş i nu-s performanţe, trebuie să 

le dăm mai mult, ştiţi cum e, îi promovaţi! Eu înţeleg că de acolo aveţ i dumneavoastră 

resurse de campanie electorală, că v ine acum. Eu înţeleg povestea asta ş i cred că o în ţeleg 

ş i cetăţenii când spun treaba asta, dar totuş i nu le daţi motive. Spuneţi da domnule, am 

greşit, nu e o problemă! A greş i este omeneşte. 

Doamna consil ier local Popescu Lenuţa : Aţi spus domnul Primar că tot timpul când 

încheiaţi contracte încheiaţi ş i la final , când după rea lizare faceţi nişte economii . Daţi-m i 

exemplu de câteva contracte fina lizate ş i ce sume aţ i economisit din cele pe care le-aţ i 

prevăzut? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: La 

reabilitări de blocuri, de exemplu, faţă de contractare, ştiu că la un moment dat era o rată 

de execuţie de 80%, adică faţă de, nu, faţă de indicatori, n u faţă de contractare. Faţă de 

indicatorii aprobaţ i în consiliu, execuţia efectivă , plata efecti vă era la aproximativ 80% 

faţă ele indicatori. La reabilită ri de blocuri, vorbesc. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Puteţ i să ne spuneţ i care sunt acele blocuri, 

obiectivele, străzile, să verificăm ş i noi? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

s ă vi le transmit, că nu le am. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ş i la reabil ită ri pentru străz i , dacă aveţi 

cumva ... ? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i: O 

să vă transmit o situaţie ... 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Vă rugăm să ne tran smiteţi o situaţ ie 

pentru că la fiecare consiliu ne spuneţi că, prevăd nişte sume de bani prin acei indicatori 

m ari . Noi spunem tot timpul că sunt foarte mari , cum avem acuma la proiectul 5 ş i 6, 
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când este vorba de Lacul Naţional ş i de Parcul Naţional, da, unde sunt a loca ţi vreo 20 de 

milioane de euro? Nu ştiu ce faceţi cu ei, da, o să întrebăm când o să vină acele proiecte ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Unde este domnul Calotă? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ne spuneţi tot timpul că avem economii, 

dar noi n-am văzut până acuma nicio economie. Banii s-au cheltuit exact ce-i prevăzuţi în 

indicatori, pe care i-am aprobat! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 

sunt, doamnă, banii, ce-i prevăzuţi în indicatori. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Atunci solicităm să ne daţi un raport. 

Domnul consilier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Imediat domnul 

Iliescu! Domnul Anghel? 

Domnul consilier local Anghel F lorin: ... La reabilitarea blocului . Eu acum încep să 

mă gândesc un pic la această economie pe care dvs. aţi făcut-o! Nu cumva aţi făcut-o cu 

contribuţia cetăţenilor, sau mai bine z is a proprietarilor blocuri pentru reabilitarea acestor 

blocuri? Puteţi să ne spuneţi mai multe despre această economie, asupra acestor blocuri 

reabilitate? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Pă i , i-am explicat doamnei Popescu, că faţă de indicatorii aprobaţi plăţile făcute au fost la 

aproximativ 80%. O să vă transmit situaţia . 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Am solicitat un răspuns scris, la absolut 

tot. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Da, da, în scri s. Dar nu ştiam că îmi puneţi întrebarea asta. Nu am această de taliere în 

acest moment, dar o să vi-l transmit. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Ar trebui să fie un director de la achiziţii 

sau de undeva. Dar am înţeles că în primărie nu mai avem Direcţia de Achiziţii, a fost ş i 

aia di strusă, din păcate. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : D ar acum, asta e o 

întrebare de la mine. Dacă tot avem atât excelent bugetar, nu putem să găsim o formulă 

prin care să nu mai obligăm cetăţenii să achite cofinanţarea aceea pentru reabilitări ? Mă 

gândesc că se poate face ceva legal! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Din partea unor consilieri PNL ş i PSD care au reprezentanţi în Guvern, nu pot decât să 

spun, schimbaţ i legea. 

Domnul consilier loca l Feroiu Dumitru Silviu: Domnule Prima r, aveţi reprezentanţi 

în G uvern , în Parlamentul Românie i, dumneavoastră de ce nu schimbaţi legea? 

Domnul consilier local Iliescu Cons tantin C ristinei : Domnule preşedinte, Aşteptam 

ş i eu? 
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Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Domnule Feroiu, 
două secunde! Imediat domnul Iliescu! Ţinând cont că până acum s-a putut face 

reabilitarea fără cofinanţare, ş i la alte sectoare se poate face ş i mă gândesc că ş i în ţară se 
face ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : La 
care sectoare se face fără? 

Domnul consi lier loca l Dinu Alexandru, preşedinte de şed inţă : La Sectorul 3, spre 

exemplu, nu am auzit nimic. Dau un exemplu, ele 3. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

n-aţi auzit, nu înseamnă că nu se face! 

Domnul consil ier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Nu cred că se face 
cu ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Nu 
credeţi? Ia verificaţi! 

Domnul consil ier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Eu zic că nu se face 

cofinanţare din partea oamenilor. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

zic să veri ficaţi ! 

Domnul consi lier local Nedelcuţ Radu: La Sectorul 3 e de câteva ori mai mare decât 

la Sectorul 2, cofinanţarea. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: De 

câte ori trebuie să vorb i ţ i , verificaţi! Data viitoare, în următoarea şedinţă o s ă vă arăt 

Hotărârea de Consiliu Local ş i de la Sectorul 3 ş i ele la Sectorul 4. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Ş i la Sectorul 5. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primaru l Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Şi 

de la sectorul 6! La 5 nu am înţe les , dar caut! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Şi la 1, întreb? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : O 

să vă fac o s ituaţie comparativă la toate sectoarele. 

Domnul consil ier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Am înţe l es ! 

Domnul consilier local Feraru Cosmin: La sectorul 5 este I 0% ! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Da, domnule 
Iliescu? 

Domnul consilier loca l Iliescu Constantin Crist inei: Am avut o întrebare pentru 

domnul Primar? Anul ăsta v-a omorât, cum zi ceţi dumneavoastră, Ordonanţa, dar anul 

trecut, când aţ i rămas cu 32 de mi lioane de euro necheltuiţ i , cum a fost? Tot Guvernul 

României a fost ele vină? Domnule primar conduceţ i cel mai mizerabil, aţi aj uns să 

conduceţi cel mai mizerabil sector din Bucureşti. Uitaţi-vă ş i dumneavoastră, mai mergeţ i 

pe străz i să vedeţ i cum arată Sectorul 2, să vedeţi mizeria de pe lume. Nu mai trec ăşt ia să 

ne ia gunoiul. Aţi distrus tot Sectoru l 2! Nu se poate aşa ceva ! Decât stâlpişori , puneţ i 
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stâlpişori, dar de curăţenie nu mai se ocupă nimeni în sectorul ăsta? Aşteptam un răspuns! 

Anul trecut nu era Guvernul să vă dea? Nu v-a dat Guvernul, ordonanţă şi aţi rămas cu 32 

de milioane de euro necheltuiţi? Anul ăsta ce faceţi, tot la fel? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Domnule Iliescu, aş vrea să vă răspund, dar când îmi spuneţi fantezii, n-am la ce să vă 

răspund. Când răspundeţi tâmpenii , n-am ce să răspund. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Pot eu să vă să vă întreb ceva, 

domnul Primar! Anul trecut, pe vremea aceasta, să depăşim puţin momentul cu 

excedentul, dacă ţineţi minte, am aprobat de urgenţă pentru a se instala nişte puncte 

termice în Sectorul 2. La ora actuală , mulţumim conducerii Termoenergetica, ştiţ i foarte 

bine că controlată de USR, că avem vreo mie de ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Eu 

ţin minte că a fost conducerea Termoenergetica, a fost promovată de către domnul 

Sebastian Burdusa să fie directorul LCEN. Eu asa tin minte ! , , ' 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Mai gândiţi-vă, cine o conduce 

Termoenergetica, nu mai contează ş i cu domnul Nicuşor Dan. Vă întreb în fe lul următor, 

ce s-a întâmplat cu punctele termice, cât ne-au costat şi dacă au intrat în funcţiune. Ţin 

minte că v-am alocat foarte mulţi bani. Vedeţi că aveţi în Sectorul 2 câteva sute de 

blocuri , câteva sute de blocuri care nu au apă caldă şi căldură, după o avarie majoră care 

a anunţat-o Termoenergetica. La nivel de Bucureşti sunt 1 OOO. Ce s-a întâmplat cu acei 

bani? Cum s-au instalat? În ce stadiu stăm cu e le? Aţi venit atunci când a spus că sunt de 

o urgenţă fantastic! V-am calculat practice, că erau nişte bani aruncaţi pe fereastră? Dar 

hai să zicem că trebuia să demonstrăm că facem ceva pentru oameni ş i am fost de acord. 

Puteţi să-mi spuneţi ce s-a întâmplat cu ele? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: N

aţi alocat niciodată nici un ban pentru chestia asta? N-au fost cheltuiţi bani pentru acest 

lucru, pentru că această investiţie ar fi trebuit să fie derulată de două entităţi 

Termoenergetica, condusă de prietenul domnului Burduja, dl. Creţu şi de către Energetica 

Servicii, o companie care este controlată de către PNL. Deci această i nvesti ţie nu a fost 

derulată de către cele două entităţ i, cele două companii mun icipale. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Toată lumea e de vină, numai 

dumneavoastră nu aveţi nicio vină ! 

Domnul consilie r local Feroiu Dumitru Silviu: Deci mi s-au alocat bani , nu sunt sub 

nic i-o formă fo losite, deşi a fost decât, recunoaşteţ i că a fost decât o promovare de 

campanie, să scoatem ochii la cetăţeni. Încă o dată, acesta este efectiv sti lul 

dumneavoastră de guvernan ţă loca lă. Îmi pare rău să vă spun! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: Au 

fost prinse cele 6 puncte termice, nu 11. Cele 6 puncte au fost prinse într-o lic i taţ ie, care 

din păcate, din cauză că Energetica Servicii nu ş i -a făcut treaba, nu a putut fi fin al izată de 

către Termoenergetica. Pot să dau multe detalii care pot fi relevante pentr c ineva tehnic, 
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sigur răspuns ul final este că această achiziţie nu a fost derulată de către domnul Creţu 

pentru că nu s-a înţe l es cu Energetica Servicii. Ambele companii municipale aflate în 

subordinea Consiliului General ş i în coordonarea unor apropiaţi ai partidului dumnealor. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Ai USR-ului domnul Primar! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 
Domnul Creţu, dacă nu mă înşel, a fost numit de către domnul Burduja la ELCEN. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu: În 2021, nu cred că era ministru la 

energie. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

a fost numit acum în vară, domnul Creţu. Domnul Creţu a fost numit în septembrie, la 

ELCEN. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Vă mulţumesc, mi-aţi ră spuns! 

Măcar ni şte scuze, pentru cetăţeni, pentru faptul că nu v-aţi ţinut de promisiuni pentru 
investiţii , cred că ar merita. Noi bineînţeles, nu merităm nimic, dar cetăţenii merită mai 

mult! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şed inţă: Mai sunt întrebări ? 

Dacă nu mai sunt alte întrebări? Amendamentul pentru buget, bănuiesc că l-a primit toată 

lumea? Pentru excedent? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Domnul preşedinte, în încheiere! Vă 

rog frumos domnul Primar, am dreptul să-mi trimiteţ i ş i mie pe email toate fişele de post 

ale directorilor, ce anume îş i asumă în anul 2023? Adică dacă nu sunt lucruri care sunt 

confidenţiale, asumări pentru investiţii , obiectivele, vreau şi eu să văd obiectivele 

asumate de domnii directori. Fişele de post mi le puteţ i trimite şi mie? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: O 

să mă gândesc! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu : Bine, atunci o să vă trimit o cerere 

scrisă ş i vedem cum răspundeţi , în termen de I O zile, să vedem despre ce e vorba? Să-m i 

spuneţi , cum anume fişe le de post ale consilierilor dumneavoastră, să vedem cum 

coordonează toate aceste departamente? 

Este prezentat p1111ct11/ 11r. 1, proiectul de l10tlirâre privind acoperirea definitivă 

din excedentul bugetului local a deficitului sec/ iun ii de dezvoltare pe anul 2023 şi 

stabilirea excedentului bugetului local al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 
2023 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedi nţă: Mulţumesc domnule 

Feroiu! Supun la vot amendamentul pentru excedent al executivu lui. Vă rog să votaţ i ! 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Propus de c ine? 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Propus de către de 

către executiv. 
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Se supune la vot, amendamentul nr. 97120.01.2024 la pu11ctul 11r.J proiectul de 
/10tlirâre privind acoperirea definitivă din excedentul bugetului local a deficitului 
secţiunii de dezvoltare pe anul 2023 şi stabilirea excedentului bugetului local al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2023 şi aprobat de către Consiliul Local 
Sector 2 cu următorul cvorum: DA- 14, NU -0, ABŢ- 12, NU VOTEAZĂ- O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel : 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedel cuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Pe tre, Waspusch Virgiliu- Gabrie l, Catone Magdalena- M arta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina . 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, Ca lotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă 

Adrian, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feroiu Dumitru Silviu, Dinu Alexandru, Săftoiu Elw is

Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Se supune la vot, cu amendament punctul nr.l pmiectul de ltotlirâre privind 
acoperirea defin itivă din excedentul bugetului local a deficitului secţiunii de dezvoltare 

pe anul 2023 şi stabilirea excedentului bugetului local al Sectornlui 2 al Municipiului 
Bucureşti pe anul 2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvoriun: DA- 14, NU -0, ABŢ- 12, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Io rdache Isabela F lor ina. 

ÎMPOTRJV Ă: -
ABŢINERE: - A nghel Florin, Calotă Constantin- Emilia n, Constantin M ihai, Dincă 

Adrian, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Geta, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Dinu Alexandru, Feroiu D umitru S ilv iu, Săftoiu Elwis

C laudiu. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 2, proiectul de ltotlirâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici ş i a devizului general p entru obiectivul de inves ti/ii de interes local: 
„Reabilitare ş i nw dernizare sistem rutier Piafe/a Dr. Milan Rastislav Stefanik" 

Se supune la vot, punctul nr. 2, proiectul de hotltrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „Reabilitare ş i modernizare sistem rutier Piafeta Dr. Milan Rastislav 
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Stefanik" 2023 şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorum: DA-
17, NU -0, ABŢ- 9, NU VOTEAZA~ - O. 

Consi lierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiri lă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Mate i 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei , Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgil iu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, D inu A lexandru, Feroiu D umitru S ilviu, N icolescu C laudiu, Săftoiu Elw is

Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin M ihai, Dincă 

Adrian, Georgescu E lena- Danie la, Iliescu Constantin Cristine i, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 3, proiectul de /Jotlirâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investiţii de interes local: 

„Reabilitare si modernizare sistem rutier Pia/eta intersecţie Strada Plantelor X Strada 

Mântuleasa X Strada Negustori" 

Se supune la vot, punctul nr.3 proiectul de hottirâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivu/ de investi/ii de 

interes local: „Reabilitare si modernizare sistem rutier Piajeta intersecţie Strada 

Plantelor X Strada Mântuleasa X Strada Negustori " şi (lprobat de către Consiliul Local 

Sector 2 cu următorul cvorum: DA- I 7, NU -0, ABŢ- 9, NU VOTEAZĂ - O. 

Consi lierii locali a i Sectorului 2 au votat astfel: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă A lexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu T udor-Andrei, Pellegrini Mari us- Ovidiu, 

Predescu Mate i- Petre, Waspusch Virg iliu- Gabrie l, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu A lexandru, Feroiu D um itru Si lviu, Nicolescu C laudi u, Săfto i u Elwis

C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Anghel flo rin , Calotă Constantin- Em ii ian, Constantin M ihai, Dincă 

Adrian, Georgescu Elena- Danie la, Iliescu Constantin Crist ine i, Lăzăro i u Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa. 

NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 4, proiectul de h otlirâre privind aprobarea 

documenta/iei tehnico-economice - faza Studiu de fezabilitate şi a indicatori/or tehnico

economici pentru realizarea obiectivului de investi/ ii „Amenajare piste de biciclete pe 

raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti" 

I : li I, •, 
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Domnul consilier loca l Iliescu Constantin C ristinei: Aici sunt bani i dumneavoastră , 

vorba lui Băsescu . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, P rimarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

A ici sunt banii Uniunii E uropene să şti ţ i , că este un proiect câştigat pe PNRR. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Voiam să vă întreb domnul Primar, dacă 

aţ i discutat cu Primări a Capita le i ş i dintr-o concordanţă cu aceste piste de biciclete? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, P rimarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Da, da, col aborăm cu Primăria Capita lei ş i în ceea ce priveşte M asterplanul Velo şi şt iţ i 

că eu un contract pentru Masterp lanul Velo ş i am discutat cu dumnealor. De asemenea, 

am discutat ş i cu Primarul General ş i cu A rhitectul şef al Capitale i, apropo de acest 

proiect. Cu siguranţă va trebui să fie un proiect comun. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Asta voiam, ca să fim de acord să votăm 

acest proiect. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Este un pro iect comun cu Capita la, pentru că reconfigurează ... 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Sunt banii ş i d e la PNRR ş i atunci, decât 

să pierdem ni şte bani, vom vedea ce se va rea liza până la urmă. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silv iu: D omnul Primar, o întrebare tehnică . 

La câte locuri de parcare se renunţă pentru .. . a se face aceste piste de bi c ic l etă , cartierele

dormitor. Că mă gândesc bulevardele principale, în mod normal nimeni n-ar trebui să 

parcheze acolo. Practic am supăra pe cei de la parking un pic. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : 

Nu! Să ştiţi că pe bulevardele princ ipale , e un proiect care mie îmi place foa rte mult, 

acesta pe Ştefan cel Mare ş i Mihai Bravu. Pe Ştefan cel M are ş i Miha i Bravu să şti ţi că 

sunt locuri de parcare. Sunt locuri de parcare existente 600 ş i ceva, nu mai ţ in minte cât. 

Prin acest proiect, care este un proiect din punctul meu de ved ere foarte important ş i mie 

îmi place foa rte mult, va exista o de limitare între carosabil ş i pistele de bicic lete, care va 

fi dată de către locurile de parcare. Deci, se vor crea locuri de pa rcare sup limentare, încă 

vreo 300. Estimarea mea este că asta doar pe bulevard. Pentru străzil e secundare, 

bănuiesc că vom i eş i undeva tanda pe manda, cu totul. Adică cam câte locuri de parcare 

se pierd, cam atâtea se înfiinţează . 

Domnul consilier local Feroiu Dum itru Silv iu : Important este să nu pierdem locuri 

de parcare. Proiectul tehnic poate ar trebui să ni-l prezentaţi ş i nouă, sau cel pu ţin pentru 

a informa cetăţenii? Dacă dumneavoastră nu aveţ i capacita tea să informaţi oamenii , să le 

spunem, vezi că o să-ţi pierzi locul ele pa rcare pentru şase luni , în şase luni o să-l a i în 

partea cea l a ltă . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşt i : 

Da, clar aceste lucruri vor trebui să fie stabili te ş i l ămurite, la faza de pro iect tehnic , cu 
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s i guranţă facem acest lucru împreună cu Primăria Capitalei ş i vă garantez că va fi un 

proiect despre care voi vorbi mult. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: N-o să mai apucaţi să-l vedeţi! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Nici chiar să-l văd, domnule Iliescu? Mi se pare cam cinic! 
Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: De văzut, da, dar ca Primar nici 

vorbă ! 

Se supune la vot, punctul 11r.4 proiectul de ltotl'trâre privind aprobarea 
documentaţiei tehnico-economice - faza Studiu de fezabilitate şi a indicatorilor tehnico
econornici pentru realizarea obiectivului de investiţii „ Amencljare piste de biciclete pe 
raza Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 
cu următorul cvorwn: DA- 25, NU -0, ABŢ- 1, NU VOTEAZĂ - O. 

Consilierii locali ai Sectorului 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chirilă Alexandra Elena, Croi toru Angel, Matei 

Vasile- Silviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andre i, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Dinu Alexandru, Feroiu Dumitru Silviu, Nicolescu Claudiu, Săftoiu Elwis

Claudiu, Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă Adrian, 

Georgescu Elena- Daniela, Lăzăroiu Ioana Gela, Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa, Feraru 

Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRIVĂ: -
ABŢINERE: - Iliescu Constantin Cristinei. 
NU VOTEAZĂ: -

Este prezentat punctul nr. 5, proiectul de ltotlirâre privind aprobarea indicatorilor 
tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de interes local: 
„AMENAJAREA LACULUI NAŢIONAL Şi A MALURILOR AFERENTE, SECTOR 2, 
BUCUREŞTI " 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Vă rog, doamna 

P . ? opescu, aveţ i o .. .. 
Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Poate ne exp lică domnul Primar de ce 

sumele astea sunt aşa de mari? 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Am mai avut această discuţie ş i în şedinţa trecută. S-a votat şi şedinţa trecută , domnul 

Ca lotă ne-a atras atenţia asupra includerii acestui capitol 7, nu mai ţin minte exact ce era, 

în documentaţie. S-a mai discutat pe lung, nu s-a modifi cat altceva decât conformarea cu 
.2023. Atât s-a modificat faţă de ultimul vot. 
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Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Şi la consiliul trecut sumele erau tot aşa de 

mari. V-am întrebat sila consiliul trecut de ce sunt sumele asa de mari? , , 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Tocmai v-am spus mai devreme, sunt mari ca să se poată licita . Dacă nu se prezintă 

nimeni la licitaţie avem o altă problemă . 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Doream să fac o remarcă şi ar trebui ca 

domnul primar să mulţumească Partidului Social Democrat că poate respecta legea, altfel 

legea nu era respectată, cel puţin în cele două cazuri de le avem de faţă, punctul 5 ş i 6. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă: Mulţumesc, doamna 

Pasciuc! Domnul Iliescu? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Aşa cum am spus ş i în şedinţa 

trecută, această firmă care va executa lucrările este o firmă USR-istă, de casă a USR

i ştilor. Au executat lucrările , am întrebat-o pe doamna Reitec data trecută în şedinţă, a 

executat lucrări la Fritz, adică Timişoara, pe la Braşov unde au mâncat bani publici foarte 

mulţi ş i la Bacău bineînţeles , Ia sfrijitul ăla , nu ştiu cum îl cheamă că nu-i ţin minte pe 

toţi ş i acuma bineînţeles o să urmeze C lotilde, în Sectorul 1 şi noi aprobăm astăzi aceste 

sume enorme. Dacă vă uitaţi ce sume sunt pentru reabilitarea Parcului Naţional, o să vă ia 

durerea de cap, dar asta e viaţa. Firmele USR-iste abia a şteptăm să scăpăm de ei. La 

revedere USR! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : 

Dacă n-aţi fi un consilier local ş i cuvântul dvs. ar avea o oarecare greutate, aş spune că 

este foarte amuzant ce faceţi ş i chiar m-aş distra. F irma care a lucrat acest proiect este o 

firmă de arhitectură nu de execuţie ş i a lucrat cu diverse prim.ării de peste tot din ţară de 

toate culorile politice, ca să spun aşa, ceea ce din punctul meu de vedere arată că îşi fac 

treaba cu dedicaţie. 

Domnul consilier local Iliescu Constantin Cristinei: Cu dedicaţie, asta a vrut să 

spună! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedinţă : Domnule Feroiu, vă 

rog! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule Primar în acelaşi timp dvs. 

aţi spus că punem cei 25%, corect de altfel , legal, în plus Ia acest proiect, dar dacă se 

prezintă la licitaţie un singur constructor cu cei 25% de neprevăzuţi ş i aveţi ş i inflaţi e ce 

faceţ i ? 

Domnul Radu-N icolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al M unic ipiului Bucureşt i: Nu 

sunt, 25% neprevăzuţi! Capitolul de neprevăzut e a ltundeva în deviz. Aceşti 25% sunt 

pentru creşter i de preţuri practic, dar acestea nu sunt cheltuiel i neprevăzute , astea sunt 

altceva. Eu sper să vorbiţi dvs. Ia G uvern să nu mai avem o inflaţie cu două cifre, caz în 

care nu vor mai creşte preţuril e ş i nu vom che ltui mai mult. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Domnule Primar, eu sper să vorb i ţ i 

dumneavoastră cu dl. Biden ş 1 dacă se poate, să vorbiţi ş 1 cu dl. X in Jin Ping ş i să 
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explicaţi în fe lul următor că inflaţia este foarte nasoală. Cu si guranţă vă vor băga în 
seamă şi cu siguranţă să ştiţi că vor veni în România să dea o. „Nu-l cunoaşteţi? Ş i ei să 

vină să facă. Să ştiţi că inflaţia o reglează piaţa , nu ţine de măsuri le guvernamentale sau 
cum dumneavoastră vă l ăudaţi .. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: E 

un dar de la Dumnezeu, Guvernul nu are nicio legătură cu inflaţia! 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Si lviu: Are BNR-ul să ş tiţi , dar 

dumneavoastră sunteţi foarte bun prieten cu dl. Mugur I să rescu , cu siguranţă vă va 

asculta ş i o să oprească inflaţia. Haideţi să fim serioşi , să revenim la lucruri serioase. În 
acelaş i timp, să ştiţi că acum uitaţi , am dat. .. un email în care vă cer fişele de obiective ale 

domnilor directori, care nu şi-au îndeplinit obiectivele. De fapt eu vreau să le văd pe toate 
ş i să-mi spuneţ i că aţ i ş i primit pe email în momentul ăsta, puteţi să verificaţi, să-mi 

spuneţi ce măsuri disciplinare luaţ i împotriva domnilor care, întâmplător nu ş i-a u făcut 

obiectivele. Nu că ar fi vina lor, ci faptu l că se ia după planurile dumneavoastră 

fanteziste, care niciodată nu cred că o să aibă o finalitate. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Deci, eu trag concluzia că inflaţia este un dat. Nici-un guvern nu poate să facă nimic. Ea 

este cât este, pentru că aşa vrea bunul D-zeu, nu că Guvernul sau Parlamentul pot face 

ceva? Asta este viziunea PNL! 

Domnul consi lier local Feroiu Dumitru Silviu: Îmi puteţi da vă rog frumos, definiţia 
inflaţ ie i , domnul profesor? Dacă vreţi închid ş i laptopul, să ne uităm amândoi cine dă 

inflaţia? O dau preţurile sau o dă masa monetară din p iaţă? C ine dă inflaţia? Daţi-mi ş i 

mie definiţia inflaţiei , domnul Primar? 

Domnul consi lier local Jliescu Constantin Cristinei: Hai că habar n-are, a lipsit la 

ora asta! Guvernul e de vină? Guvernul e de vină, când el nu face nimic în tot sectorul! 
Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Păi 

toată ţara vede că Guvernul e de vi nă ! 

Se supune la vot, p1111ct11l 11r.S, proiectul de ltotltrâre privind aprobarea 

indicatorilor tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivul de investi/ii de 
interes local: „AMENAJAREA LACULUI NAŢIONAL ŞI A MALURILOR AFERENTE, 

SECTOR 2, BUCUREŞTI " şi aprobat de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul 

cvorum: DA- 14, NU -0, ABŢ- I/, NU VOTEAZĂ - /. 
Consilierii local i ai Sectoru lui 2 au votat astfel: 
PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vas ile- Si lviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu Claudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela Florina. 

ÎMPOTRlV Ă: -
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ABŢINERE: - Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilian, Constantin Mihai, Dincă 

Adrian, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăroiu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Dinu Alexandru, Feroiu D umitru Silviu, Săftoiu Elwis- Claudiu. 

NU VOTEAZĂ: - Popescu Lenuţa. 
Se consemnează votul verbal a doamnei consilier local Chirilă Alexandra Elena: 

PENTRU. 

Este prezentat punctul nr. 6, proiectul de hotărâre p rivind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici ş i a devizului general pentru obiectivul de investiţii de inte res local: 

„REAMENAJAREA PARCULUI NAŢIONAL, SECTOR 2, BUCUREŞTI" 

Se supune la vot, p1111ctul 11r. 6 proiectul de lwtărâre priv ind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici şi a devizului general pentru obiectivu l de investi ţ ii de interes local: 

„REAMENAJAREA PARCULUI NAŢIONAL, SECTOR 2, BUCUREŞTI" şi aprobat 

de către Consiliul Local Sector 2 cu următorul cvorwn: DA- 14, NU -0, ABŢ - 12, NU 

VOTEAZĂ - O. 
Consilierii locali a i Sectorului 2 au votat astfe l: 

PENTRU: - Badea Anda-Simona, Chiril ă Alexandra Elena, Croitoru Angel, Matei 

Vasile- S ilviu, Nedelcuţ Radu, Panaitescu Tudor-Andrei, Pellegrini Marius- Ovidiu, 

Predescu Matei- Petre, Waspusch Virgiliu- Gabriel, Catone Magdalena- Marta, Costache 

Adrian, Nicolescu C laudiu, Feraru Cosmin, Iordache Isabela F lorina . 

ÎMPOTRIVĂ: -

ABŢINERE: - Anghel Florin, Calotă Constantin- Emilia n, Constantin M ihai, Dincă 

Adrian, Georgescu Elena- Daniela, Iliescu Constantin Cristinei, Lăzăro iu Ioana Gela, 

Pasciuc Paula, Popescu Lenuţa , Dinu Alexandru, Feroiu D umitru Silv iu, Să ftoiu Elw is

Claudiu . 

NU VOTEAZĂ: -

Domnul consilier local D inu Alexandru, preşedinte de şedin ţă : Doamna Popescu? 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Nu a răspuns d omnul Primar, ce invest i ţii 

nu aţi făcut datorită că v-a încurcat Guvernul ? Care sunt investi ţ iil e care nu l e-aţi făcu t, 

din cauza Guvernului? 

Domnul Radu-Nicolae Miha iu, Primarul Sectorului 2 a l Municipiului Bucureşti: 

Doamna Popescu o să vă rog să reluaţ i înregistrarea video a acestei şed inţe, că v-am 

răspuns. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa : Nu mi-aţ i răspuns ! Mai răspunde-ţi o dată , 

poate n-am fost noi aten ţi , mai răspundeţ i o dată ! 

Domnul Radu-N icolae M ihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşt i : Vă 

transmi t înregis trarea video. 
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Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Staţi aşa că mi-am mai notat ceva, să-mi 
spuneţi care s ituaţia preţurilor din împrumuturi , atât la BEI, cât ş i la Raiffeisen? Doamna 

Director Economic, văd că se află aici? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Vă 

transmitem, o să vă transmitem. Suntem cu pl ăţile la zi, dacă asta vreţi să întrebaţi , dacă 

vreţi să ştiţi cât s-a plătit, cât mai e de pl ăt it, care este rata dobânzi i în acest moment, 
toate aceste lucrurile vi le putem transmite! 

Doamna consi lier local Popescu Lenuţa: Şi mai actualizaţi site-ul, pentru că nu mai 

apar pe site pl ăţile lunare cam din octombrie sau mult mai de mult. Doamna Director, nu 
mai apar, spuneţi-ne de ce? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: Pă i 

din octombrie, n-am mai încheiat contracte noi. 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Executiv al Direcţiei Economice: Într-adevăr, 
nu am afişat plăţile pentru luna noiembrie ş i decembrie, pentru că a fost un haos la noi 

noiembrie ş i decembrie, din cauza urmăririi zilnice a plăţilor, să nu depăşim plafoanele. 

Toată lumea a fost angrenată în această s ituaţie, să ţinem sub control plăţil e ş i la 

noi, ş i la instituţiile subordonate. Şi într-adevăr am uitat să afişez plăţile, dar pot să le 
afişez mâine dimineaţă. Nu ştiu astfel de informaţii pe dinafară, dar dacă doriţi? 

Doamna consil ier local Popescu Lenuţa: Să ne daţi o situaţ ie atât la împrumuturile 
pe BEI, cât ş i pe Raiffeisen, da? Care au sunt dobânzile? Care sunt ratele pe care le-am 

plătit? Le daţi separat! 

Doamna Pîrvan Florentina, Directorul Executiv al Direcţ i ei Economice: Sigur că 

da! Le putem furniza pentru anul 2023. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula : Ştiţ i ce am re marcat domnule Primar, că ş i 

dumneavoastră ş i dl. Costache aveţi acel aş i răspuns în ultima vreme! Domnul 
Viceprimar, 3 ani de zile la toate întrebările pe care i le-am adresat, îmi spunea că 

răspund în scris. Nu mi-a răspuns la niciuna. Îl mai aştept, mai are câteva luni din 
mandat. Acum ş i dumneavoastră se pare că preluaţi acest răspuns ş i ne răspundeţi în 

scris. Nu mai aveţi răspunsuril e la dumneavoastră , sau ce s-a întâmplat? Răspunsul 

câştigător, da! Văd că ş i directorii îi urmează exemplul! Frumos! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti: 

Doamna Pasciuc, eu răspund acele lucruri pe care le ştiu pe dinafară, ca să spun aşa, la 

care am informaţiile pe dinafară vi le răspund, n-am nici-un fel de problemă. Sunt unele 

detalii pe care nu le ştiu pe dinafară ş i evident trebuie extrase dintr-o bază de date. Pe 

acelea vi le transmit în scris, evident, dar n-am cum să ştiu pe dinafară suma care s-a 

pl ătit la un credit, că nu este o informaţie care să fie, este 0,83 plus eu, plus ROBOR, 
parcă era la creditul în lei, pentru creditul de la BEI, era O, 567 plus o a ltă ma 1jă , ni ş te 

cifre care sunt relevante odată ce le ana lizezi atunci . Dar să le ţin minte tot timpul de 

acum un an jumate,de când le-am semnat până acum, nu e o informaţie foarte re l evantă. 
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Doamna consilier loca l Popescu Lenuta: Pă i să ştiţi domnul Primar că aţi dat un 

interviu la un post de radio, acel cu epo leţi! Ţinea minte toate cele tre i mandate, ce a 

făcut! Că vă refereaţi , cred că la acel primar cu epoleţi! Niciodată nu i-am spus că nu ştie 

sau vreun director pe acea perioadă să nu dea un răspuns clar ş i concret. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : Aş 

putea să contest multe lucruri! 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Nu contestaţi , vă spun eu s igur că eram 

consilier ş i pierdeţi. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula : Aţi spus că la une le întrebări nu aveţi 

răspuns, dar colega mea .. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

A m z is că nu stiu c ifrele în deta liu! 
' 

Doamna consilier local Pasciuc Paula : Dar noi v-am întrebat ceva foarte simplu în 

şedinţa aceasta ! Daţi-ne un exemplu de Acord cadru pentru o investiţie, din cei 3 ani? 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Acordul cadru pentru străzi , a fost încheiat anul trecut. 

Doamna consilier local Popescu Lenuta: A spus că-mi dă în scris toate acordurile ! 

D oamna consilier local Pasciuc Paula: Care străzi , nu există. nici-un ... 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Doamnă ori şti ţ i ce înseamnă Acord cadru? Pă i , mă întrebaţi c are străzi? Nu înţelegeţi ce 

înseamnă un Acord cadru! Acordul cadru nu spune care sunt străzile ! Zice că pentru mai 

multe străzi , că ăsta-i sensul Acordulu i cadru, să nu specifice străzil e. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Sunt mai multe străzi , dar nu care străzi? Nu 

care sunt ace lea, mai multe străzi . .. 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti : Da 

doamnă , aşa este un Acord cadru! Ăs ta este sensul Acordului-cadru? Dacă era un număr 

fi nit de străz i nu era Acord cadru, era lic itaţ i e pentru străzil e alea. 

Doamna consilier local Popescu Lenuţa: Domnul Directo r, aşa este? 

Domnul consilier local Iliescu Constantin C ristinei: Noroc cu primarul d inaintea 

dvs. ş i cu vechea administraţie că v-a l ăsa t o grămadă de proiecte ! A ltfe l eraţi vai de 

capul dumneavoastră , nu terminaţi nimic ! .. · ~ :, .. 

Domnul consilier local Nedelcuţ Radu : Do1J{11t1le preşedinte . de şedinţă , domnul 

Iliescu are cuvântul , să interv ină cu invective? 1, •. 

Doamna consilier local Pasciuc Paula: Domnul·director de la A DP, vă întreb? Radu 

Mihaiu, în funcţie, a încheiat un Acord cadru la ADP, p e Direcţia ADP-investiţii , pe 

pro iecte no i? 
~ 

. „ 

Domnul Drugău Alin Vas ili că, Director General A DP Sector 2: Bună ziua, în 

primul rând . Domnul Primar Radu Mihaiu nu poate înch eia un Acord cadru la ADP. 

Domnul Primar coordonează acti v ităţil e mai multor instituţii. Prin urmare, ADP care este 

i nstitu ţ ie publică subordonată consiliului local ş i dl. Primar are mandat de la 
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dumneavoastră să gestioneze toată activitatea acestei i nstitu ţii. Răspunsul este da! A 
încheiat Acord cadru acum 2 ani pentru sistematizare rut ieră . Urmează să încheiem în 

ianuarie, adică în această lună Acord cadru pe spaţii verzi. Acordul cadru este una, 

contractele subsecvente sunt cu totul altceva .... în acest mandat, da! Acum 2 ani , acum 3 

ani, la modul cel mai serios sunt proiecte făcute pe mandatul acestui primar. 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedin ţă: Da, domnule Fero iu? 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Domnule Primar, datorită bunei 

practici ş i datorită faptului că ne-aţi spus înainte, transparenţa contează pentru toată 

lumea. Ceea ce vă rog este să atrageţ i aten ţ ia domnilor directori să pună aceste contracte 

cadru, să le pună pe .. . 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti : 

Sunt online! 
Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu: Toate, de la toate insti tu ţiile? O să le 

verific acasă ! 

Domnul Radu-Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 al Munic ipiului Bucureşti: 

Probabil în ultimele luni, aşa cum spunea ş i doamna Directo r Pîrvan, de la Economic, 

pentru că a fost extraordinar de dific il de gestionat această ordonanţă dată peste noapte. 

Efortul a fost pentru a respecta legea ş i în limitele .. . plafoane le. Deci, acum vom munci 

pentru propunerea unui buget, dar sunt convins că în cursul acestei luni vor fi actualizate 

toate contractele. 

Domnul consilier local Feroiu Dumitru Silviu : Ok, pe 1 februarie promit că vă 

întreb! 

Domnul consilier local Dinu Alexandru, preşedinte de şedin ţă: Mai sunt alte 

întrebări ? Dacă nu mai sunt, declar şedin ţa închisă. Vă mulţumesc ş i ne vedem data 

viitoare! 

NemaifiJnd înscrise alte probleme pe ordinea de zi, domnul preşedinte de şedinţă 
Dinu Alexandru declară şedin/a Închisă, la orele 17:40 drept p entru care s-a Încheiat 
prezentul proces-verbal. 
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